

Successful conclusion of the Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships

「新鴻基地產香港十公里錦標賽」圓滿結束



The Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships attracts around 1,500 runners
「新鴻基地產香港十公里錦標賽」共吸引約1,500位跑手參加

20

The Group is dedicated to promoting Sports for Charity and has long encouraged the community to exercise regularly to embrace a healthy and balanced lifestyle. The Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships, for which the Group is the title sponsor and which is organized by the Hong Kong, China Association of Athletics Affiliates, was successfully held in Tin Shui Wai, attracting around 1,500 runners.

This year's race attracted not only a multitude of long-distance running enthusiasts, but also local top-tier elite athletes. Starting at Tin Ying Road, the runners finished the race by returning to the starting point, covering a total of 10 kilometres. The runners gave their best efforts to achieve the desired results in the race. The winners of the overall and senior champion of the Men's and Women's races were Mark Yu and Crystal Vut, respectively, with the former clocking an impressive time of 32 minutes and 50 seconds, and the latter a commendable time of 37 minutes and 34 seconds.

集團積極宣揚「運動行善」精神，鼓勵大眾多做運動，實踐健康平衡生活，包括透過冠名贊助由中國香港田徑總會主辦的「新鴻基地產香港十公里錦標賽」。賽事早前於天水圍順利舉行，並吸引約1,500位跑手參與，氣氛熾熱。

今屆賽事除有大量長跑愛好者報名參加外，也吸引本地頂尖精英運動員出戰。選手由天影路出發，再折返起點，全程10公里。比賽當日跑手悉力以赴，盡力創出理想成績。最終男子全場總冠軍及壯年組冠軍由余承謙奪得，時間為32分50秒；女子全場總冠軍及壯年組冠軍則由屈旨盈奪得，時間為37分34秒。



The winners of the overall and senior champion of the Men's and Women's races, Mark Yu (right) and Crystal Vut
男女子全場總冠軍余承謙(右)及屈旨盈



The race receives an encouraging response from the Group's staff
集團員工積極響應是次賽事